
Petiiidvajsetlotnica kat. pol. društva v 
Konjicah. 

(Konec.) 
Ta odmor med zborovanjem je imel tudi namen, 

da se društveniki pogovorijo zastran volitve društve
nega odbora. Ko se zborovanje zopet nadaljuje, se oglasi 
č. gospod Jožef Žičkar, župnik vitanjski, za besedo glede 
volitve društvenega odbora. S kratkimi besedami utemelji 
svoj predlog, da naj se dosedanji društveni odbor potrdi 
še za 26. društveno leto. Ta predlog se vsprejme z 
vsklikom. G, prvomestnik razglasi v imenu društve
nega odbora,Vda on vsprejme izvolitev in da sleherni 
odbornik ostane v svoji dosedanji službi. 

Na podlagi Walzove knjižice: »Izvršitev pregleda 
zemljarinskeg«y katastra«, katero »štajarska kmetijska 
družba« razpošilja po deželi, pojasnil je naš društveni 
knjižničar, g. dr. Ivan Budolf, kaj je zemljiškim pose
stnikom storiti, da se jim popravijo očividna nerazmerja 
(krivice ali napake) pri dosedanjem njihovem zemljiškem 
davku. Pred vsem treba zapomniti, da se bodo pri
hodnjič le posamezne pomote ali pogreški popravljali in 
da se bo ozir jemal samo na t r a j n e kulturne pre
membe. Kdor je v zadnjih 15 letih svoje zemljišče 
trajno zboljšal, naj te premembe naznani do konca 
marcija 1897 neposredno ali po svojem županstvu svoji 
c. kr. davkariji ali pa c. kr. geometru. Ako je to storil 
pravočasno, se mu deset let zemljiški davek ne bo 
vzvišal, marveč zamore že prihodnje leto postati deležen 
dva in pol milijona gld., za katere se bo zemljarina od 
leta 1897. počenši znižala. Z odobravanjem se je 
vsprejel končni predlog g. dr. Budolfa, da naj bi naše 
društvo zopet bolj pogosto zborovalo ter se večkrat 
pečalo z gospodarskimi vprašanji. 

Poslednjič je č. g. župnik Žičkar, ki je v Vitanju 
ustanovil že toliko občekoristnih in lepo cvetočih društev, 
spregovoril besedo v korist našim delavcem, bodisi 



kmečkim, bodisi rokodelskim. Utrdil ali utemeljil je sle
deči resoluciji, ki sta se obe vsprejeli z velikim nav
dušenjem. Prva, ki se pošlje tudi vis. c. kr. poljedelskemu 
ministerstvu na Dunaj, se glasi takole: »Katoliško po
litično društvo v Konjicah pozdravlja z veseljem po
stavni načft o posillnih kmetskih z a d r u g a h , ter pri
čakuje, da visoka vlada kakor državni poslanci prej ko 
mogoče vse storijo, da se ta postavni načrt tudi izpelje.« 

Druga resolucija pa namerava našim raznovrstnim 
delavcem p r i p o m o č i do prekoristnega društva, ki naj 
bi jim gmotno pomagalo za časa bolezni, nesreče ali 
revščine. Glasi se takole: »SI. odbor katol. pol. društva 
v Konjicah se pozivlje, naj ukrene potrebno, da se za 
Konjice in okolico ustanovi »Katoliško delavsko pod
porno društvo«. 

Društveni odbornik Fr. Napotnik je konečno na
znanil nekatere pravične pritožbe naših kmetov zastran 
novodobnih naprav n. pr. bolnišnic, vsprejetišč itd. Ker 
je pa ura že odbila pet, se je razgovor o teh vprašanjih 
odložil na prihodnji zbor, katerega se utegnejo tudi 
naši gg. poslanci udeležiti. — S trikratnim živahnim 
živioklicem na svetega očeta papeža Leona XIII. in na 
našega sveti, cesarja Franca Jožefa se je sklenilo zbo
rovanje v najlepšem redu. 


